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Aan de leden van Provinciale Staten van Noord-Holland 

Datum ingekomen vragen : 8 juni 2018  

Datum GS-besluit:   :  

 

Vragen nr. 69 

Vragen van mevrouw J.M.E. de Groot en de heer W. Hoogervorst (SP) over de vernieuwing van 

de Beatrixbrug (wordt Prinses Amaliabrug) nabij West-Knollendam, gemeente Zaanstad 

De voorzitter van Provinciale Staten van Noord-Holland deelt u overeenkomstig het bepaalde in 

artikel 45 van het Reglement van Orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van 

Provinciale Staten mede, dat op 8 juni 2018 door de leden van Provinciale Staten, mevrouw  

J.M.E. de Groot en de heer W. Hoogervorst (SP), de volgende vragen bij Gedeputeerde Staten 

zijn ingekomen. 

 

INLEIDING VRAGEN 

Over de gang van zaken rond de vernieuwing van de Beatrixbrug (wordt Prinses Amaliabrug) bij 

West-Knollendam  stelden wij reeds eerder vragen onder nummer 31-2017. Inmiddels is er meer 

bekend geworden over de aanleg van weg en brug. Er zal geen voetpad meer komen op de 

plaats waar voorheen wel een voetpad annex fietspad was gesitueerd. En het is niet duidelijk of 

het kruispunt van de provinciale weg N246 naar West-Knollendam (kruispunt Noorddijk) een 

veilig kruispunt zal zijn. Ook werd stiltegebied nr. 27, de Starnmeerpolder, aangemerkt als 

'Oase gebied'. 

 

VRAGEN 

Vraag 1: 

Het is de bedoeling dat er vanaf september 2018 een tijdelijke brug met twee rijstroken naast 

de huidige Beatrixbrug komt te liggen. De maximumsnelheid op deze tijdelijke brug wordt 50 

km/u. Komt er inderdaad een noodbrug vanaf september 2018? En is de snelheidsbeperking 

naar 50 km/u alleen op de brug? Kan ook de snelheid op de N246 langs de dorpen West-

Knollendam en Markenbinnen beperkt worden?  

Vraag 2: 

Op de Beatrixbrug is een voetpad annex fietspad aan de Knollendamse zijde. Dit voetpad annex 

fietspad wordt gebruikt door vele categorieën wandelaars. Het gaat om hardlopers, mensen die 

de hond uitlaten, schoolklassen en andere wandelaars. Op de nieuwe Prinses Amaliabrug zou 

aan de Knollendamse zijde geen voetpad meer komen. Is dit juist? Hoe gaat u ervoor zorgen dat 

de wandelende  bezoekers aan het stiltegebied nr. 27, de Starnmeerpolder, veilig dit 

stiltegebied kunnen bereiken en bezoeken? 

Vraag 3: 

De inwoners van het dorp West-Knollendam, die zich verenigden in de Actiegroep N246,  willen 

graag dat het kruispunt van de provinciale weg N246 naar West-Knollendam (kruispunt 

Noorddijk) veiliger wordt, mede gezien de aanleg van een nieuwe woonwijk op het 

Brokkingterrein. Ze willen graag een snelheidsbeperking voor het kruispunt van 80 km/u naar 

50 km/u. Daarnaast willen ze een knipperlicht dat waarschuwt voor de naderende fiets- en 

wandeloversteekplaats. Kunt u de bewoners in deze wensen tegemoetkomen?     
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Vraag 4: 

In het eindrapport 'Versterking stiltegebiedenbeleid Noord-Holland' wordt stiltegebied nr. 27, 

de Starnmeerpolder, als een zogenaamd 'Oase gebied' aangemerkt. Voor deze gebieden is het 

van belang te bewaken dat er geen toename van structurele geluidsbelasting plaatsvindt en dat 

onderzoek plaatsvindt of de geluidsbelasting door wegverkeer of industrielawaai verminderd 

kan worden. Nu de doorstroming op de N246 wordt verbeterd achten wij de kans groot dat de 

geluidsbelasting toeneemt. Hoe gaat u onderzoeken dan wel bewaken dat er geen extra 

geluidsbelasting komt? En welke maatregelen gaat u nemen om dit stiltegebied te behouden? 

 

 

Gedeputeerde Staten zullen de gestelde vragen zo spoedig mogelijk, doch uiterlijk binnen 30 

dagen na binnenkomst, beantwoorden. 


